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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan csökkenthető a levegő szennyezettsége a 
magyarországi nagyvárosokban és a szegényebb térségekben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr.  Rétvári  Bence,  az  Emberi  Erőforrások  Minisztériumának  államtitkára  a  "Csökkenthető  a
légszennyezettség  az  asztmások  érdekében?"  című,  K/7188.  számú  írásbeli  kérdésemre  adott
válaszában igazi nagyemberi mivoltáról és szociális érzékenységéről tett tanúbizonyságot.

A KSH adatai alapján 2007 óta a háziorvosi és a házi gyermekorvosi szolgálathoz bejelentkezettek
tízezer megfelelő korú lakosra jutó asztmások száma 398 főről 633,1 főre emelkedett.

Egy tanulmányból megtudható,  hogy "a járművek által  kipufogott  légszennyező szénszemcséket
találtak  a  méhlepény  magzat  felőli  oldalán.  A légszennyezettség  mértéke  összefügg  a  vetélés
esélyével,  a  koraszülés  gyakoriságával  és  az  alacsony  születési  súllyal.  A levegőből  származó
szennyező részecskék közvetlenül is megbetegíthetik a magzatot, de az általuk kiváltott gyulladásos
reakciók is veszélyesek lehetnek.

Átlagosan 20 ezer nanorészecskét találtak a placenták egy köbmilliméterében azon nőknél, akik egy
főúthoz közel laktak."

Kérdezem Önt:

Hogyan  csökkenthető  a  levegő  szennyezettsége  a  magyarországi  nagyvárosokban  és  a
szegényebb térségekben?

Budapest, 2019. szeptember 20.
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